
Dagsorden bestyrelsesmøde d. 26 Oktober 2017 (nr.24 kl.19.00) 

1. Godkendelse af dagsorden 
Godkendt af tilstedeværende: Tonny Pedersen, Kenneth Worm, Jette Pedersen, Christoffer 

Schrøde, Peter Berring. 

  

2. Henvendelser til bestyrelsen: 

a. Christoffer nr.44 har booket fælles-teltet i perioden 3-6Maj 

2018.  

Dette er hermed booket. 

b. Der har været et par henvendelser fra til bestyrelsen i 

forbindelse med salg eller køb af ejendomme (grunde) på 

Mejsevej. Disse henvendelser drejer sig blandt andet om 

økonomien i grundejerforeningen og om størrelsen af 

kontingentet.  

Disse er blevet besvaret minutiøst af formanden. 

c. En enkelt grundejer har kontaktet bestyrelsen vedr. beskæring 

af beplantningsbæltet. Grundejeren havde takket nej til 

tilbuddet om beskæring man har nu fortrudt og ønsker 

beskæring alligevel. 

Vi sætter Handymann i gang med at rydde oppe bag nr.14. 

d. En grundejer har nævnt, at vi ikke har fået fortaget fejning af 

vejen i år. 

Formanden har fået overdraget visitkort på fejefirma der har en 

lokal mand her i Glumsø. 

 

3. Opfølgning på opgaver (nye og igangværende): 

a. Der er blevet sprøjtet med Roundup 3 gange langs kantsten og 

vejen. Ydermere er der også blevet sprøjtet på fortovene for, 

at begrænse ukrudt. Er det tilstrækkeligt? 



Bestyrelsen finder det tilstrækkeligt med 3 gange, vi er bekendt at 

ukrudtet har vokset meget i år desværre. 

b. Skal der foretages beskæring af beplantningsbælterne i år? 

i. Ja det skal der vi sætter Brian – Handypoolman 

beskæringen.  

c. Opfølgning på beskadigede træer på fællesarealet, hvad er 

status her?  

Vi sætter gang beplantning af nye træer og sætter 

Handypoolman til opgaven hvis han siger ja. 

d. Fejning af vej? 

Formanden kontakter fejefirmaet 

e. Vi skal blive bedre til at ligge referater, budgetter, regnskaber 

mv. op på hjemmesiden. Hvordan gør vi det fremadrettet? 

Vi forsøger fremadrettet 

Vi vil fremadrettet sende referat til oplægning på websiden 

direkte på bestyrelses mødet. 

f. Andet…! 

 

4. Økonomi 

a. Budget 

Der er stadig ~4000,- tilbage på beplantnings beskærings 

konto’en. 

Vi mangler stadig af få indraget kontingen fra en enkelt 

grundejer. 

b. Transaktioner 

Der er betalt græsslåening til Ib, samt domæne og udlæg til 

vejfesten. 



 

5. Næste møde 

Det bliver i februar inden næste generalforsamling. 

Generaforsamling forsøger vi at få booket til uge 12/2018 enten 

Onsdag eller Torsdag 

 

6. Eventuelt 

i.a.b 

 


